

## ISTANBUL EXCLUSIVE Panerai

Head up for collectors! Just 100 units of the Panerai Radiomir Ceramica 46 mm (PAM00513) with an all-ceramic leather strap will be made and they will be available only at the Panerai boutique in Istanbul.

收藏家们! 仅靠100件的潘纳海 Radiomir Ceramica 46 毫米陶瓷表 (PAM00513) 即将发售。搭配全陶瓷表带 只在伊斯坦布尔的 Panerai 精品店发售。



Panerai Boutique:  
A.C. Sokak, No. 2,  
Beşiktaş, İstanbul  
Tel: +90 212 291 59 59

## Introducing Sherman

Sherman by MB&F brightens up your day as soon as you see him. 'Table clock' is far too boring a name for this engaging character. The more you look at him, the more you see how the various parts of the clock's mechanism have been transformed into humanoid forms. The domed glass 'head' protects the balance, the bolts holding the top end of the bridge together become the eyes, and so forth. There are some components that have nothing to do with time-keeping, such as the tank tracks, and the flexible arms that you can use to hang things on. But more importantly, he'll bring a smile to your face at any time of day or night.

MB&F的 SHERMAN会让你眼前一亮。“时钟”这个名字完全无法展示它的魅力。仔细审视，会发现这些钟表的机械和构造创意拟人成形。玻璃穹顶的头型保护着密封的摆轮。表板顶端在螺栓就是眼睛。还有些部件和时钟功能无关。比如可以旋转的坦克履带，可以悬挂物品的机械臂。更重要的是，任何时候，它都会让你会心一笑。



Available from:  
Marek  
179 New Bond Street  
London W1  
Tel: +44 (0)20 7293 1500